
• SEJA OBČINSKE SKUPŠČINE S ČETRTIM ZBOROM

Težave z neusklajenostjo
Z zadnje skupne seje zbora združenega dela in zbora krajevnih skupnosti,

bila je 26. novembra in je imela 16 točk dnevnega reda, kaže omeniti predvsem
oceno izvajanja resolucije o družhenoekonomski politiki in razvoju občine v le-
tošojem leto in osnutek resolucije o poliliki uresničevanja družbenega plana
mesta in naše občine za obdobje 1981—1985 v letu 1982. Na tej seji so sodelo-
vali (udi delegati skupščine skupnosti občinskega sociatnega skrbsjva, in sicer
pri obravnavi poročila o socialno varstvenih dajatvah, ki jih sknpnosti social-
nega slubstva in zdravstva zagotavljajo občdnom.

DeJegate občinske skupščine je
predsednica izvršnega sveta Gabri-
jela Jelen najprej seznanila, kako
smo v naši občini gospodarili v prvih
devetih mesecih letošnjega leta.
Kljub prizadevanjem so gospodarski
rezultati slabši, kot smo predvidevali.
Mnogim tovarnam primanjkuje su-
rovin, ki jih dobivajo iz uvoza, kar
povzroča ponekod zastoje ali celo
ustavitve dela, Tako stanje je spod-
budilo nekatere delegacije, da so
svojim predstavnikom v občinski
skupščini naložile nalogo opozoriti v
razpravi, ki se je nanašala na resolu-
cijo za prihodnje leto, na povečano
odgovornost.

Oelegatka II. konference delegad j
(HP Kolinska) je postavila zahtevo
po realnem planiranju in usklajeva-
nju planov. Poiskati je treba vzroke,
zakaj delavci nekaterih tozdov v naši
občini ne izpolnjujejo dogovorjenih
obveznosti. Opozorila je na vse večjo
zaprtost v republiške ovire pri do-
hodkovnem povezovanju. Nujno bi
bilo treba poenostaviti postopke za
pridobivanje soglasij pri tistih nalož-
bah, ki so v duhu stabilizacije. Poh-
valila pa je izvršni svet in organe
skupščine naše občine, ki res sproti
pomagajo pri reševanju težav.

Več delegacij iz krajevnih skupno-
sti je imelo pripombe glede komu-
nalnega urejanja njihovih naselij.
Tako v KS Novo Polje sodijo, da je
nujno asfaltiranje nekaterih cest, KS
Zadobrova—Sneberje je opozorila
na ureditev javne razsvetljave, ne
strinja pa se z predlogom, zapisanim
v mestnem gradivu, ki predvideva
ukinitev prog mestnega prometa ite-
vilka 10 in 12. Predstavnik občinske
skupščine za zaposlovanje je predla-
gal, da se resolucija za pnhodnje leto
dopolni še z nekatenmi usmeritvami

s področja zaposlovanja. DeJegat 13.
konference delegacij (BTC) je menil
naj bo v resoluciji tudi pri novih na-
ložbah predvideno dodatno zaposlo-
vanje le v primeru, če tudi s preraz-
poreditvijo deiavcev ni mogoče po-
kriti vseh potreb. Šestindvajseta
konferenca delegacij (gimnazija
Moste) pa bi rada odgovor na vpra-
šanje, kakšen program bo izvajala
gimnazija v prihodnjem šolskem
letu.

Skupnost socialnega varstva se
srečuje s težavami, ki nastajajo zato,
ker iraajo posamezne občinske
skupnosti v Ljubljani v svojih pravil-
nikih in sporazumih različna merila
za dodeljevanje socialno varstvenih
dajatev. Akti so med seboj neuskla-
jeni, predvsem v višini zneskov, ki
predstavljajo temeljno izhodišče za
določitev socialne pomoči. Zato so
delegati naše občinske skupščine in .
skupščine skupnosti občinskega so-
cialnega varstva predlagali začetek
postopka, s katerim naj bi uskladili
merila za dodeljevanje socialno var-
stvenih pomoči v Ljubljani. Zavzeli
so se tudi za organiziranje enotne
evidence prejemnikov socialno var-
stvenih pravic za vseh pet Ijubljan-
skih občin. Na enotno evidenco naj
bi prešli že s 1. januarjem prihod-
njega leta.

Delegati obeh zborov občinske
skupščine so se seznanili še z stališči
OK SZDL glede uresničevanja
ustavne vloge krajevnih skupnosti v
naši občini. Kljub več nejasnostim so
se strinjali tudi s predlogom družbe-
nega dogovora o temeljih načelih
združevanja sredstev za delo krajev-
nih skupnosti in priporočili, da sečim
hitreje uresničujejo naloge, ki so v
njem predvidene.
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